
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 413

Vil ministeren redegøre for, hvor langt regeringen er med at implementere det element i

Aftale mellem Regeringen (Venstre, Liberal Alliance og Det Konservative Folkeparti), So-

cialdemokratiet og Dansk Folkeparti den 29. juni 2019, hvor det på side 12 står: ”Sidelø-

bende med kortlægningen foretages en vurdering af, om det vil være hensigtsmæssigt at

skabe mulighed for, at åbne institutioner efter ansøgning til Socialtilsynet – og efter en

konkret vurdering – kan få adgang til at anvende f.eks. døralarmer eller andet sikkerheds-

udstyr. Formålet skal være at passe på den enkelte unge. Arbejdet forventes færdiggjort i

2019 og vil blive forelagt aftaleparterne med henblik på drøftelse”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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